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Abstract (en)
The material of the key consists of solid plastic. The key has a large-surface keyplate (1), which is formed by an approximately thumb-sized surface
(8) and by a bead (2) extending continuously at the outer edge, and a relatively short key shank (7). A cutout (4) is arranged in the keyplate (1). At
least one gripping surface (8) has a written name (9) and/or a character or symbol (3). The gripping plate (1) can, for example, be made rectangular
or oval. <IMAGE>

Abstract (de)
Das Material des Schlüssels besteht aus festem Kunststoff. Der Schlüssel weist eine großflächige Schlüsselplatte (1), die von einer etwa
daumengroßen Fläche (8) und einem am Außenrand umlaufenden Wulst (2) gebildet ist, und einen relativ kurzen Schlüsselschaft (7) auf. In der
Schlüsselplatte (1) ist eine Aussparung (4) angeordnet. Zumindest eine Griff-Fläche (8) weist einen Namenszug (9) und/oder ein Schriftzeichen oder
Symbol (3) auf. Die Griffplatte (1) kann z.B. rechteckförmig oder ovalförmig ausgebildet sein. <IMAGE>
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